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Svar på skrivelse från Claes Charpentier  
Styrelsen för MariaModeraterna tackar för skrivelsen om stadsbyggnadsfrågor 
och kommer att besvara skrivelsen som ett särskilt uttalande då den saknar 
att-satser att bifalla,besvara eller avslå.  

Styrelsen för MariaModeraterna ser stadsbyggnadsfrågor som en särskilt viktig fråga i 
dagens Stockholm. Kulturhistoriska värden, bevarande av grönområden och biologisk 
mångfald behöver vägas mot huvudstadsregionens behov att växa. Det är i grunden 
ideologiska frågeställningar vi moderater ser vikten av att balansera. Vi tror på Stockholm 
som en attraktiv boendeort även i framtiden och en stad som därför måste växa för att svara 
mot de behov på bostäder, infrastruktur, kollektivtrafik och rekreationsområden kommande 
stockholmare ställer på sin stad. Av den anledningen uppmuntrar vi moderater i alla led att 
uttala sig, skapa diskussion och debatt om frågor som gör Stockholm till en ännu bättre stad. 
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